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THOMAS SCHUTTE: BIG BUILDINGS (HARDBACK)

Snoeck Verlagsgesellscha; Mbh, Germany, 2010. Hardback. Book Condition: New. 306 x 252 mm. Language:
English . Brand New Book. Erstaunliche Dinge Seit den frühen 1980er Jahren hat Thomas Schütte - dreimaliger
Teilnehmer an der documenta in Kassel, Preisträger des Düsseldorfer Kunstpreises 2010 und des Goldenen
Löwen der Biennale von Venedig 2005 als bester Einzelkünstler - an architektonischen Modellen, Ansichten und
figurativen Szenen gearbeitet. Mit maßstäblichen Angaben versehen oder von kleinen Figuren begleitet, stehen
sie in Relation zu einer Ausführung in größeren Dimensionen, und so haben über die Jahre viele ursprüngliche
kleine Modelle die Umsetzung in den großen Maßstab erfahren. Das Spiel zwischen klein und groß, zwischen
Modell und Realisierung, zwischen Kunst als Modell und Modell als Kunst zieht sich durch das gesamte Werk.
Dieser voluminöse Band zur Schau in Bonn ist daher von Thomas Schütte selbst angeregt und bis ins Detail
festgelegt worden. So gibt es kaum eine wichtige Werkgruppe, die in dieser chronologisch geordneten
Werkübersicht aus dreißig Jahren als Modell oder Installation fehlte. Hier ist das Modell nicht nur Nukleus eines
fantastischen wie überbordenden Werkes, es übernimmt vielmehr seismografische Funktionen und entdeckt für
die bildenden Künste neu die Kunst des Bauens. Astonishing Things Since the early 1980s, Thomas Schütte -
three times a participant in the documenta in Kassel, winner of the 2010 Düsseldorf Art Prize, and the Golden
Lion as best individual artist at the 2005 Venice Biennale - has worked on architectural model, scenes, and
figurative scenarios. Replete with notes on relative dimensions or accompanied by small figures, they
correspond to the realisation on a larger scale, with many originally small models having been converted into
large-scale works over time. The interplay between the small and the large, between the model and its
realisation, and between the notions of art as a model and the models as...
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Other eBooks

Do n t L in e Th eir P o ckets With  Go ld  L in e Y o u r Ow n  A  Small  H o w  To  Bo o k o n                                       
L iv in g L arge   
Madelyn D R Books. Paperback. Book Condition: New. Paperback. 106 pages. Dimensions:
9.0in. x 6.0in. x 0.3in.This book is about my cousin, Billy a guy who taught me a lot over the
years and who...
R ead  P DF »  

Decamero n  an d  th e P h ilo so p h y  o f  Sto ry tellin g:  A u th o r as M id w if e an d  P imp                                      
( H ard b ack)   
Columbia University Press, United States, 2005. Hardback. Book Condition: New. New.. 236 x
155 mm. Language: English . Brand New Book. In this creative and engaging reading, Richard
Kuhns explores the ways in which Decameron...
R ead  P DF »  

Games w ith  Bo o ks :  28 o f  th e Best C h ild ren s Bo o ks an d  H o w  to  U se Th em to                                    
H elp  Y o u r C h ild  L earn  -  Fro m P resch o o l to  Th ird  Grad e                   
Book Condition: Brand New. Book Condition: Brand New.
R ead  P DF »  

Big Bo o k o f  Sp an ish  Wo rd s        
Usborne Publishing Ltd. Book Condition: New. Suitable for young language learners, this
book includes over a thousand words of basic Spanish vocabulary. A picture associated with
each word aids learning, there is a bilingual word...
R ead  P DF »  

Big Bo o k o f  German  Wo rd s      
Usborne Publishing Ltd. Book Condition: New. Suitable for young language learners, this
book includes over a thousand words of basic German vocabulary. A picture associated with
each word aids learning, there is a bilingual word...
R ead  P DF »  
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